
 
 
 

 

Referat af ordinær generalforsamling  
i Vinterbaderforeningen Morgenrøden (CVR nr. 38396056) 
torsdag den 2. maj 2024 kl. 19.00 
i Foreningernes Hus, Vissingsgade 31, 7100 Vejle 
 
 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent og referent 

● Bestyrelsen foreslår Bent Mikkelsen som dirigent og Lars Preuthun som referent. 

● Begge blev valgt uden modkandidat. 

2. Bestyrelsens beretning 

● Karen Blok gennemgik beretningen (se hjemmeside) 

○ Britta foreslår projectgruppe til at arbejde med bedre faciliteter så flere kan 

blive medlemmer og mere saunatid i foråret. 

○ Formanden lover støtte til projectgrupper der etableres af medlemmerne. 

○ Thorkild Bak spørgsmål til kommunikation med kommunen 

○ Længere indlæg om påståede/opdigtede klager over nøgenhed på platformen 

(se iøvrigt hjemmesiden vedr. klager fra kommunen.) 

○ Kort debat om skiltning om nøgenbadning. 

○ Helene om nye kontakter til kommunen. 

Beretningen blev godkendt. 

 

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab for perioden 01.07.2022 til 30.06.2023. Se 

hjemmesiden 

● Kassereren gennemgik regnskabet der blev godkendt. 

 

5. Fastlæggelse af kontingent for året 1. juli 2024 – 30. juni 2025. Bestyrelsen foreslår 

uændret kontingent altså kr. 500,00 for dette år. 

● Kontingentet blev godkendt. 

 

6. Fremlæggelse og godkendelse af budget for året 1. juli 2024 – 30. juni 2025. Se 

hjemmesiden. 

● Budgettet blev godkendt. 

 

4. Indkomne forslag. 

1. At Foreningen forsøger at lave en ”byttehandel” med Vejle Kommune, så de får en 

hverdagsmorgen og vi søndag eftermiddag eksempelvis 16-19. Kommunen ønsker 



at råde over en morgentid, og det skulle give mere saunatid, til de, der ikke har 

mulighed for at komme på hverdage. 

● Forslaget blev afvist. 

 

2. Som medlem af bestyrelsen skal man ikke betale kontingent i foreningen 

● Bestyrelsen støttede ikke forslaget, som blev afvist. 

 

3. Forslag om frivillig rengøring af medlemmerne, for at undgå især saunaen opleves 

”sur og ulækker” 

● Flere debatter om rengøring og hygiejne fra flere medlemmer. 

● Forslaget blev afvist. 

 

4. Yderligere har der været lidt skriveri om at man ønsker en udendørs bruser. En 

sag, der ikke varetages af foreningen, men af Vejle Kommune. 

● Forslaget blev afvist 

 

Uagtet at disse fire forslag efter reglerne skal motiveres af forslagsstillerne på 

generalforsamlingen for at blive behandlet, blev de debatteret før afvisningen. 

 

● 7. Valg: 

Valg af to bestyrelsesmedlemmer for en periode på 2 år. 

Bestyrelsen foreslår Helene Biendzus Jensen 

● Helene valgt med applaus 

● Den anden post fandt ingen kandidat 

 

. Valg af to suppleanter for en periode på 1 år. 

● Torben Clausen Hansen meldte sig (frivilligt) 

○ Valgt med applaus (indtræder således på den ledige bestyrelsespost for et år) 

● Else Høppner meldte sig også frivilligt. 

○ Else blev valgt med applaus. 

 

Valg af revisorsuppleant for en periode på 1 år. 

● Steen Vejlø meldte sig 

○ Steen blev valgt med applaus. 

 

8. Eventuelt. 

● Karen nævner at saunagus generer allergikere længe efter da der hænger i luften. 

● Nogle har bedt om ekstra saunagus, der dog ikke for nærværende er mulighed for. 

● Et yderligere indlæg med appel til hygiejne ved evt. større og kraftigere håndklæder 

til at tage sveden. 

● God ide men kommunen lejer ud til alle og håndhæver ingen regler. 

 

Dirigenten takker for en god debat og ro og orden. 

 

 


